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Aan de leden van Provinciale Staten van Noord-Holland 

Datum ingekomen vragen : 28 november 2018  

Datum GS-besluit:   :  

 

Vragen nr. 143 

Vragen van mevrouw Z. Pels (GroenLinks) over vergunningen Tata Steel  

De voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Holland deelt u overeenkomstig het bepaalde in 

artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van 

Provinciale Staten mede, dat op 28 november 2018 door het lid van Provinciale Staten, mevrouw 
Z. Pels (GroenLinks), de volgende vragen bij Gedeputeerde Staten zijn ingekomen. 

 

INLEIDING VRAGEN 

Sinds 1 januari 2016 zijn voor deze bedrijven de provincies het bevoegd gezag. De 

verantwoordelijkheid voor vergunningverlening, toezicht en handhaving op de meest risicovolle 

industriële (Brzo) bedrijven ondergebracht bij zes omgevingsdiensten. De Omgevingsdienst 

Noordzeekanaalgebied OD NZKG is daar één van.  

De OD NZKG verleent (omgevings)vergunningen aan de risicovolle bedrijven in de provincie 

Noord-Holland. Het is voor burgers en ondernemers een ingewikkeld speelveld. Naast dat de 

provincie bevoegd gezag is, houdt de Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT). De 

belanghebbende gemeenten zijn niet in OD NZKG vertegenwoordigd, maar in OD IJmond. Mocht 

een gemeente dus bezwaar willen maken tegen een vergunning verstrekt door OD NZKG, dan 

moet een gemeente via OD IJmond een zienswijze indienen. De provincie kan als bevoegd 

gezag een dwangsom opleggen. Dwangsommen hebben een maximaal plafond, waarna het 

bedrijf gesloten kan worden door het bevoegd gezag. GroenLinks is tevreden over het besluit 

van de gedeputeerde om de dwangsommen openbaar te maken zodat burgers beter inzicht 

hebben in wat de provincie doet om hen te beschermen.  

Zover de fractie van GroenLinks kan achterhalen is er nergens een overzicht van alle 

vergunningen die aan TATA en de partners verstrekt zijn die werkzaam zijn op het terrein, te 

vinden. Deze informatie zou openbaar moeten zijn. Rechtstreekse vragen aan de 

Omgevingsdienst worden niet beantwoord. GroenLinks heeft op 15 oktober j.l. de 

Omgevingsdienst benaderd. De vraag is ontvangen en geregistreerd onder zaak 8610053. De 

melding in de ontvangstbevestiging ‘U ontvangt binnen 7 dagen antwoord’ komt niet overeen 

met de werkelijkheid. Wij hebben sindsdien niets meer vernomen terwijl de zaak uiterlijk op 22-

10-2018 afgehandeld had moeten zijn. Derhalve zijn wij genoodzaakt om onderstaande 

schriftelijke vragen te stellen. 

 

VRAGEN 

Vraag 1: 

Klopt het dat de informatie over vergunningen niet gedeeld wordt? Zo nee, waar is die 

informatie te vinden? Zo ja, kan GS aangeven waarom deze informatie niet openbaar is? 

Vraag 2: 

Zoals in inleiding vermeldt reageert de Omgevingsdienst niet op vragen over vergunningen. Wat 
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vindt GS hiervan? Is GS bereid om met de Omgevingsdienst in gesprek te gaan om de 

communicatie richting burgers en organisaties te verbeteren? 

Vraag 3: 

Kan GS aan PS een overzicht geven van alle vergunningen die de provincie aan TATA en partners 

die werkzaam zijn op het terrein van TATA zijn verstrekt, met de genoemde vergunningen 

bijgevoegd? 

Vraag 4: 

Kan GS aan PS een overzicht geven van alle zienswijzen die zijn ingediend op vergunningen 

verleend door OD NZKG aan TATA en partners? 

Vraag 5: 

Kan GS aan PS een overzicht geven van de handhavingsbesluiten door OD NZKG met betrekking 

tot TATA en partners? 

Vraag 6: 

Dwangsom besluiten worden openbaar gemaakt. Hierdoor is ook duidelijk geworden dat het 

plafond voor Harsko zeer nabij is. Wordt in de ogen van GS het doel van de dwangsom, het op 

korte termijn stopzetten  van de vervuiling, behaald door de inzet van dit instrument? Zo ja, 

waar blijkt dit uit? Zo niet, welke mogelijkheden zijn er om dit instrument aan te passen om 

succesvoller ingezet te kunnen worden?  

Vraag 7: 

Wat zal de provincie doen wanneer het maximum aan dwangsommen wordt bereikt? En hoe 

weegt de provincie hierin deze casus ten opzichte van andere bedrijven waar dwangsommen 

worden opgelegd? Kan er  vanuit deze casus precedentwerking worden verwacht?  

https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20181115_94122750/harsco-loopt-tegen-

vijftiende-dwangsom-aan  

 

 

Gedeputeerde Staten zullen de gestelde vragen zo spoedig mogelijk, doch uiterlijk binnen 30 

dagen na binnenkomst, beantwoorden. 
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